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Anita – Labdien. Būtu ļoti vēlams, l

Labdien.
Būtu ļoti vēlams, lai uz teātra izrādēm estrādē organizatori pacenstos sanummurēt arī
sēdvietas , nevis tikai rindas. Lai nebojātu omu sev un citiem. Mēs biļetes pērkam jau
laicīgi un izvēlamies arī sēdvietas ,bet atnākot uz parku izrādās kāds jau sēž tavās vietās,
jo ir norādīta tikai rinda. Tad nu sanāk liela skaidrošanās. Ja jau tirgo biļetes arī uz vietas
tad taču plāns ir.


